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Jaarverslag NAH vereniging “Samen Verder” 2024 

Beste mensen, 

Ik ben blij dat ik u het jaarverslag over 2024 van uw NAH vereniging mag 
aanbieden. Het verslag geeft een globaal inzicht over het handelen van het 
bestuur van de Vereniging en via het financieel verslag leggen we ook 
verantwoording af over een gedegen financieel beleid in het afgelopen jaar.  

We hebben ons als bestuur dit afgelopen jaar bezig gehouden met het  
organiseren van de Trefpunten en de verenigingssamenkomsten, maar ook zijn 
we verder gegaan met een traject met ondersteuning vanuit de Rabobank om 
een toekomstvisie voor de vereniging te ontwikkelen.  

Het blijft belangrijk om als vereniging op te komen voor uw belangen mede 
door het geven van voorlichting en bezoeken van vergaderingen waarin onze 

belangen ook in de politiek worden bepleit. 

De rol en de vraag naar ondersteuning door de vereniging van individuele 
lotgenoten, mantelzorgers, maar ook professionele instellingen blijft groot en is 
groeiend. Ook in het afgelopen jaar werden we regelmatig geconsulteerd door 
mantelzorgers, getroffenen, maar ook door professionele zorgverleners met de 
vraag voor advies en doorverwijzing.  

Onze penningmeester Bram Wesdorp heeft alle financiële stukken weer gereed 
gemaakt voor de ledenvergadering. Er heeft een kascontrole plaatsgevonden 
waarvan u ook een verslag kunt aantreffen. Bram heeft voor u de financiën 
weer op een rijtje gezet en wil graag verantwoording afleggen over de 
financiën van de vereniging. 

Ook hebben we Heidi Bras bereid gevonden om deel te gaan uitmaken van het 
bestuur. Op de aanstaande ledenvergadering willen we u dan ook vragen in te 
stemmen met haar benoeming binnen het bestuur.  In het afgelopen jaar 
overleed bestuurslid Willy Otte. Vanuit het bestuur waren we aanwezig bij haar 
herdenkingsdienst. Monique Schreurs heeft aangegeven dat ze haar 
werkzaamheden voor het bestuur wil stoppen vanwege haar druktes op het 
werk. Dit betekent dat we meerdere vacatures hebben binnen het bestuur van 
de vereniging. 

Weet u bestuurskandidaten of wilt u zelf deel uitmaken van het bestuur, geef 
dit dan te kennen via de voorzitter of secretaris.  
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Het vereniging contactblad “Bruggenhoofd” komt elk kwartaal uit sinds de 
laatste uitgave zelfs in kleur. Akke de Graaf verzorgt daarvan al jaren lang de 
redactie en realisatie waar we erg blij mee zijn. Voor de inhoud en leuke stukjes  
rekenen ook op u. Stuur zelf ook eens een leuk of leerzaam stukje in s.v.p. Het 
is een blad van en voor u!  

Het blijft belangrijk dat de vereniging ook groeit met jonge mensen, zonder 
daarbij de senioren te vergeten. Daarom is regelmatig nieuws te vinden op de 
website NAH-Zeeland.nl. Ook op Facebook zijn we te vinden en mogen we zien 
dat daar het aantal bezoekers stijgt.  

Vergeet niet dat er folders en posters over de vereniging ter beschikking zijn. 
Helpt u mee deze te verspreiden en onder de aandacht te brengen, 
bijvoorbeeld bij uw fysiotherapeut, therapiepraktijk of huisarts. Geef even een 
berichtje en we sturen u een aantal exemplaren toe.  

Graag tot ziens op een volgende bijeenkomst. 

Paul Colijn.   
Uw voorzitter 


